
Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-12-17 i SARK  
Närvarande: SA6BPD, SM6MDS, SM6THE, SA6AQD, SM6TOB, SM6LPF, SM6JBC, SM6LPG, SM6TOL, 
SM6OEF, SM6DHF, SM6BWD, Harry, Mats-Ola, SA6FAX, SA6AIN och SA6ANW 
 
Plats: Klubbstugan 
 

1. Mötet öppnas: 
Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  
 
2. Ekonomi:  
Girot 23097kr 
Låst räntekonto 1år, 31031kr 
Låst räntekonto 6mån, 10209kr + ränta 168kr 
 
Kommande utgifter: 
El 648kr + 1070kr 
Hyra 250kr 
 
Summering hittills i år: 
SMFF har inbringat 5250kr och Kommunjakten 12710kr 
 
Årets nettoresultat är hittills +835kr. 
 
Vi får inte tända ytterlamporna om inte det är ytterst nödvändigt, räkna med en kostnad på ca 300kr 
för en tisdagskväll. Det är själva effekttaxan som blir markant högre för oss och som sedan påverkar 
hela månadens elpris. 
 
3. HF: 
Klubben blev 2:a i årets HF cup 2:a i Sverige för 2024.  
Dock har vi skickat en skrivelse till tävlingsledningen beträffande reglerna.  
Idag kan man inte logga både hemma och på klubben med sin signal under samma test. 
 
Radioamatörer har i Danmark skickat in en testlogg för Västerås amatörradioklubb där 
Västeråsklubben har varit värd för en contest och där Västerås radioklubb kunnat tillgodose sig dessa 
poäng. Vi i klubben har skickat in och kollat upp detta om detta är regelmässigt rätt. SM5AJV som är 
med i testgruppen meddelar att reglerna tyvärr är sådana. 
Har varit på tal tidigare i år, men man vill gynna svenska amatörer, även om dessa är utomlands. 
Detta står under punkt 3, svenska signaler….. 
Vi är inte helt nöjda och kommer att ta detta vidare. 
 
Klubbens ena vertikalantennen som hade gått sönder, är nu lagad av Leif SM6LPG. 
 
I kortvågsshacket har vi en hel del HF. Bättre jordning och avskärmning behöver ske och styrelsen har 
föreslagit att vi skall jorda allt kablage ute i mast, samt switchboxen inne i KV shacket. 



Kablage som strömkabel och givarkabel till rotor skall avskärmas, samt montera torrider och ferriter 
på övrigt kablage i schacket. Per SM6THE informerar om att man bör tänka till när vi skall jorda med 
långa avstånd, som det kommer att bli mellan mast och shack.  
 
Nätaggregatet i kortvågsshacket räcker ej till när man skall köra både kortvåg och prata i den VHF 
radio vi har för lokal trafik. Det behövs att installera ett separat aggregat till denna radio, alternativt 
att vi installerar det nätaggregat som Daniel SA6BPD tagit med till klubben för utvärdering. 
Under vintern behöver vi montera upp rotorstyrningen på vägg, då den idag ligger på golvet. 
Nya kopplingslådor behöver tillverkas och monteras upp på nedervåningen, ifall det blir aktuellt att 
köra någon test från nedre våning.  
 
Vi har även aktiverat klubbens signal under CQWW testen där körde både SSB och CW. 
 
Magnus SA6AQD har köpt hem ljudisolering och monterat upp detta i kortvågsshacket samt i 
trappan. Några frivilliga ställde upp med sponsring för att vi skulle kunna göra själva inköpet av 
material. Vi tackar alla som varit med och lagt ett bidrag samt ett Stort tack till Magnus SA6AQD som 
fixade detta. 
 
Det har framkommit önskemål om att programmera om vår rotor i kortvågsmasten. 
Man vill utöka rotationen med ±90grader för att man snabbt skall kunna skifta från öst till väst. 
Daniel SA6BPD kollar på en uppdatering till vår styrning. 
 

4. VHF:  
Vi har kört ARRL´s EME-test med gott resultat. Totalt blev det 109st QSO i testen, vilket var bättre än 
tidigare utfall. Mycket bra kört trots att något pass blåste inne! 
 
Den nya HDMI-switchen som installerats för att kunna se testerna på nedre våningen stör på  
VHF-bandet. Denna behöver åtgärdas eller bytas ut mot en annan modell som stör mindre. 
 
Internet länken stör fortfarande och måste analyseras. Daniel SA6BPD har instrument att mäta med 
så fort det blir aktuellt att klättra.  
 
Även här har man ett önskemål att utöka rotorns vridning med ±45 grader. Bra är även om det går 
att få till en indikering som visar att vi är på övervarv. Daniel SA6BPD kollar på en omprogrammering 
av denna. 
 
I årets 2m NAC kom vi 4:e plats och på 70cm en 5:e plats. Bra kört av våra medlemmar. 
 
5. Repeater och Fyr:  
Allt fungerar som det skall. 
 
Repeatern som Per SM6THE äger skall flyttas framåt vårkanten. 
Per sammankallar när han tycker att det är lämpligt att göra själva flytten. 
 



6. Övriga frågor: 
Årsmötet för 2025 kommer att hållas den 23 februari kl15:00. 
 
Pär Moberg som är intresserad av att börja med lyssning, har hört av sig till vår klubb. 
Vi kom fram till att det bästa är att han kommer upp och hälsar på efter julledigheten. Den 7:e 
januari skulle passa oss bra i klubben. 
 
Nästa års ”kommunjakt” kommer att heta North Hunt. Detta då vi nu bjuder in Danmark och Finland 
att deltaga i kommunjakten.  
Annonsering om nästa års kommunjakt har gått ut och kommer att vara med i våra tidningar. 
 
Vi är i behov av någon form av backup mot internet i stugan. Ett mobilt bredband skulle vara en bra 
lösning. Finns det någon som har fri surf och kan tänka sig att skaffa ett tvillingkort eller har tips på 
bra abonnemang. Vi tar med oss denna fråga och funderar. 
 
Den Kuhne preamp som klubben fått låna av Per SM6THE gick sönder under senaste VHF-testen. 
Leif SM6LPG har köpt in en helt ny som ersättning till Per för ca 3800kr. Beslut från styrelsen är att 
Leif får ersättning för detta utlägg då preampen gått sönder under klubbaktivitet och att det inte 
skett pga. vårdslöshet eller slarv. Daniel SA6BPD undersöker möjligheten att reparera den trasiga 
preampen. 
 
Vi har även fått en 3db splitter från SM4GGC, där vi skall kolla på om vi kan samköra en SDR 
tillsammans med vår radio under våra tester. Detta för att vi skall kunna se vad som händer på hela 
bandet. Detta blir ett vinterprojekt. 
 
Snöskottning skall endast ske så att det är skottat till våra tisdagar ca kl. 18:30, för att hålla nere 
omkostnaderna. 
 
Att köra test under längre tider har varit påfrestande, då stolarna vi har inte är så bekväma. 
Tomas SM6BWD har köpt in en sittdyna som test från Clas Olssons för 549kr. 
Tomas har även kollat på Jysk och Ikea. Den på på Jysk kändes inget bra, men Ikea kan fungera. 
Daniel SA6BPD har ev. en kommande kontorsstol att avyttra, men detta blir först när han hittat en 
ny. 
 
SA6BBQ i Falköping skickar upp ballonger med radiosändare och skulle kunna hålla föredrag om detta 
för oss. Mötets mening är att detta verkar vara intressant och att vi bör hitta en specifik tid för ett 
föredrag och sedan en eventuellt en field day, där man kanske kan skicka upp en ballong som vi 
sedan kan följa. 
 
Frågan om framtida certifikatskurs i höst/vinter 2025 diskuterades under mötet. 
Vi beslutade att vi inväntar det nya materialet från SSA först innan beslut. Joakim SA6ANW 
informerade om att P4 har intressenter som önskar gå en sådan utbildning. 
 
Andreas SA6FAX har skänkt en vattenkokare till klubben, då det fanns önskemål om detta. 
 



Det har varit problem med SK6EI´s QSL mailadress. Detta är nu tillrättat av TOB. 
Leif SM6LPG informerar om att PA4R har gjort en mjukvara för elektroniskt QSL, men får inte tag i 
honom. Vet ej om han är Silent Key. Dock känns inte programmet bra och det är risk för att det blir 
lite som spam. Leif får avgöra om vi skall ta emot qsl via epost eller liknande. 
 
 
 
 
 
7. Mötets avslutande:  
Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

__________________________________        ____________________________________  
Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 


